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CONSILIUL JUDEŢEAN SATU MARE 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 

Satu Mare din 18 aprilie 2011, ora 1400 
 
 

 Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
 Bună ziua! Prezenta şedinţă a fost convocată în baza Dispoziţiei nr.203 
din 12.04.2011 a preşedintelui consiliului judeţean, prin invitarea scrisă a 
consilierilor transmisă electronic, prezentarea comunicatului pe site-ul 
consiliului judeţean, afişarea acestuia la sediul instituţiei şi prin publicarea 
anunţului în presa locală, inclusiv în cea de limbă maghiară.  

Sunt prezenţi 31 de consilieri, lipseşte domnul consilier Antal Istvan şi 
domnul consilier Kira Beniamin. 

Majoritatea consilierilor în funcţie fiind prezenţi, şedinţa este legal 
constituită.  
  
 Pentru început, o rog pe doamna Crasnai Mihaela, secretarul judeţului, 
să consulte consilierii judeţeni în legatură cu conţinutul procesului verbal al 
şedinţei ordinare din 28 martie 2011. 
 
 Doamna Crasnai Mihaela: 
 Procesul-verbal al şedinţei ordinare din 28 martie 2011, redă  întocmai 
desfăşurarea şedinţei, dezbaterile, precum şi modul în care şi-a exercitat 
votul fiecare dintre dumneavoastră, fiind transmis către dumneavoastră, în 
format electronic, o dată cu restul materialelor  şedinţei. Având în vedere 
prevederile art.42 alin.5 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice 
locale, republicată, coroborate cu cele ale art.31 alin.2 din Hotărârea CJSM 
nr.126/2008 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a 
Consiliului Judeţean Satu Mare, care dă dreptul consilierilor să conteste 
conţinutul proceselor-verbale şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor 
exprimate în şedinţa anterioară, vă consult dacă există asemenea contestaţii?  

 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 

 Dacă nu sunt, supun aprobării Procesul-verbal al şedinţei ordinare din 
28 martie 2011. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Mulţumesc. 
          Între timp a venit şi domnul Kira Beniamin, prin urmare suntem 32 de 
consilieri judeţeni prezenţi la această şedinţă.  
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Faţă de ordinea de zi comunicată, propun completarea cu un proiect 
de hotărâre, respectiv: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea componenţei nominale 
a unei comisii de specialitate pe domenii de activitate ale Consiliului 
Judeţean Satu Mare. 
Propun înserarea acestui proiect înaintea punctului „Diverse”, ca să nu 

deplaseze ordinea de zi propusă.  
Dacă sunt şi alte propuneri sau observaţii? Nu sunt, supun aprobării 

ordinea de zi cu această modificare. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Nu sunt. Vă mulţumesc. 

 
Înainte de a trece la discutarea materialelor de pe ordinea de zi, vă 

reamintesc obligativitatea consilierilor judeţeni de a anunţa, la începutul 
dezbaterilor dacă se află în vreuna din situaţiile de incompatibilitate 
referitoare la existenţa unui interes patrimonial sau personal prevăzute de 
reglementările în vigoare, având în vedere faptul că hotărârile adoptate cu 
încălcarea acestor prevederi sunt nule de drept.  

 
Propun să trecem la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi. 
 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului anual de 
execuţie a bugetului propriu al judeţului Satu Mare, a bugetelor 
instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din bugetul 
judeţului, a fondului de rulment, a fondului de locuinţe, respectiv a 
bugetului împrumutului intern pe anul 2010. 
 
Comisia pt.activităţi economico-financiare? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii, propuneri? Dacă nu, supun spre 

aprobare proiectul de hotărâre în forma iniţiată. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost adoptată în unanimitate.) 

 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea execuţiei bugetului 

local al judeţului Satu Mare, a bugetelor instituţiilor publice şi 
activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii (de 
subordonare locală), precum şi a bugetului împrumutului intern la 
data de 31 martie 2011. 
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Comisia pt.activităţi economico-financiare? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii, propuneri? Dacă nu, supun spre 

aprobare proiectul de hotărâre în forma iniţiată. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost adoptată în unanimitate.) 

 
3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea bugetului general 

consolidat al Judeţului Satu Mare pe anul 2011. 
 
Comisia pt.activităţi economico-financiare? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil, cu  următorul amendament la acest proiect de hotărâre:  
 
Având în vedere Nota de fundamentare nr. 7550/18.04.2011 a 

Direcţiei de Dezvoltare Regională  din cadrul Consiliului Judeţean Satu 
Mare, prin care se solicită asigurarea de fonduri pentru obiectivul 
„Reactualizare SF, PT pentru proiectul „Realizarea legăturii rutiere dintre 
Berveni (Ro) şi Ura (Hu)”” în sumă de 51 mii lei, propunem modificarea 
bugetului local al Judeţului Satu Mare după cum urmează: 

Cap. 51.02 Autorităţi publice şi acţiuni externe – titlul „Bunuri şi 
servicii” -51 mii lei 

Cap.84.02. Transporturi – titlul „Active nefinanciare” +51 mii lei 
Anexele I, 1.1, 1.2, 1.3 şi 1.4 se vor modifica în mod corespunzător. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă mai sunt observaţii, propuneri? Şi Comisia de 

cultură doreşte să intervină. 
 
Domnul consilier Konya Ladislau: 
La Proiectul de hotărâre privind modificarea bugetului general 

consolidat al Judeţului Satu Mare pe anul 2011,  
Având în vedere cererea Muzeului Ţării Oaşului privind modificarea 

destinaţiei sumelor alocate prin Hotărârea Consiliului Judeţean nr. 47/2011 
pentru finanţarea unor activităţi culturale desfăşurate de către acesta, 
propunem următoarea modificare: 

În anexa nr. 5.2 se elimină poziţia nr. 7; la poziţia 11 se modifică 
denumirea activităţii „In memoriam Ioniţă G. Andron - carte” şi se 
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suplimentează suma de la 5.000 lei la 7.500 lei. Toate poziţiile se 
renumerotează.  

 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă nu sunt şi alte propuneri, supun spre aprobare 

proiectul de hotărâre nu înainte de a menţiona efortul consiliului judeţean 
prin care şi în acest an finanţează cultele religioase din judeţul Satu Mare. 
Procedura, cum am mai menţionat, sumele vor fi alocate în două tranşe, 50 la 
sută, iar a doua tranşă va fi alocată în suma în care se va veni cu decontarea 
primei părţi virate, astfel încât înaintea sărbătorilor de Paşti acordăm acest 
ajutor de un milion de lei în condiţii de criză, ceea ce este un sprijin 
consistent pentru culte.  

Supun spre aprobare. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt, 
vă mulţumesc. (Hotărârea a fost adoptată în unanimitate.) 

 
4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea situaţiilor 

financiare anuale ale Regiei Autonome Aeroportul Satu Mare pe 
anul 2010. 
 
Comisia pt.activităţi economico-financiare? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea situaţiilor financiare 

anuale ale S.C. PALAT JUD S.R.L. Satu Mare pe anul 2010. 
 
Comisia pt.activităţi economico-financiare? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 
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După cum bine ştiţi, de-a lungul anilor consiliul judeţean a elaborat o 
serie de documentaţii tehnice în ceea de priveşte reabilitările şi modernizările 
de drumuri judeţene. În baza prevederilor Ministerului Dezvoltării, pentru a 
fi cuprinse lucrările de drumuri în programul de reabilitare, sau măcar pentru 
avizul comisiei interministeriale, trebuia să ne întegrăm în standardele de 
cost prevăzute, respectiv trebuia să înserăm în devizul proiectului şi costul 
finanţării care este de 35 la sută.  

Un set de documentaţii tehnice se referă la devizele generale, a 
documentaţiilor tehnice şi astăzi directorul tehnic Ioan Şereş este la 
Bucureşti chiar la comisia interministerială. Avem promisiuni că într-una, 
două săptămâni avem aprobată o listă prin hotărârea de guvern şi să se  
procedeze la lansarea licitaţiei la SEAP de către minister. Aceste 
documentaţii tehnice se referă şi au fost promovate din aceste considerente. 

 
6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 195C Pir – Lim. jud. Bihor 
(Sălacea) km42+318-43+268, 43+268-44+768”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 193A Satu Mare (DJ 193) - Amaţi - 
Ruşeni - Tătăreşti - Necopoi - Homorodu de Jos- Homorodu de 
Mijloc - Homorodu de Sus -Solduba - Hodişa - Socond - Răteşti (DN 
19A) km 0+900 –km 49+124”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
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Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 193C Aeroport (DN 19A) - 
Cioncheşti - Viile Satu Mare km 0+000-11+200”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 194A Pădurea Noroieni - Micula –
Bercu Nou km 6+165-10+850, 12+850-17+185”. 
 
Comisia pentru lucrări publice, drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 196 Supuru de Jos - Corund - 
Bogdand - Nadişu Hododului – Hodod-Limita Jud. Sălaj km 0+000- 
28+000”. 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
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Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 193E Lim jud. Maramureş – 
Bârsău de Sus - Limita Jud. Maramureş km 12+000- 20+325”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
12. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Satu Mare nr. 202/2010 privind 
aprobarea tarifelor pentru ocuparea zonei drumurilor de interes 
judeţean pe anul 2011. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 108M Tronson V – Carei – Cămin 
– Lucăceni km 47+093-km 52+145”. 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 



 8

Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 108L Tronson Gelu – Mădăras”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
15. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 195 Tronson II – Viile Satu Mare – 
Tătărăşti”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
16. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Modernizare drum judeţean DJ 195B Tronson Acâş(DN 19A) – 
Mihăieni km0+000-4+809”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
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Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
17. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Pregătirea investiţiilor de modernizare a infrastructurii de acces 
rutier către punctul internaţional de trecere a frontierei româno-
maghiare de la Petea(RO) – Csengersima(HU) pe tronsoanele Petea – 
Atea(DJ 194B) şi Pelişor – Bercu – intersecţia cu DJ 194A drumul 
spre Bercu Nou(DJ 194B)”. 
 
Comisia pentru drumuri?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
18. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice în faza Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 
„Alimentare cu energie electrică a zonei turistice Luna Şes  - 
Instalaţia operatorului de reţea”. 
 
Comisia pentru realizarea lucrărilor publice, investiţii?  
 
Domnul consilier Petric Octavian: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

Vă informez că Judeţul Satu Mare cu patru lucrări a fost inclus în 
programul de dezvoltare turistică, printre care obiectivul Luna Şes, Băile 
Beltiug şi două lucrări de la Tăşnad, una care priveşte Baza de tratament şi 
încă lucrări la Băile termale de la Tăşnad. Următoarea etapă este depunerea 
documentaţiilor tehnico-economice la comisia interministerială, astfel încât 
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să putem intra în etapa următoare de finanţare. Următorul punct de pe 
ordinea de zi, 

 
19. PROIECT DE HOTĂRÂRE modificarea şi completarea Hotărârii 

nr. 155/2004 a Consiliului Judeţean Satu Mare privind înfiinţarea 
Comisiei pentru Protecţia Copilului Satu Mare, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

 
Comisia de muncă şi protecţie socială?  
 
Domnul consilier Pinter Jozsef: 
Aviz favorabil.  
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
20. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea închirierii  -prin 

licitaţie publică cu strigare-  a unor spaţii situate în unele imobile aflate 
în proprietatea publică a judeţului Satu Mare şi în administrarea 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Satu Mare, în vederea asigurării 
echipamentului minim de protecţie sanitară a vizitatorilor. 
 

     Comisia pentru administrarea domeniului public şi privat al judeţului?  
 
Domnul consilier Pal Mircea: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
21. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordul de principiu pentru 

organizarea evenimentului DragRacing Satu Mare, spectacol 
automobilistic complex, în perioada 10-12 iunie 2011 în incinta 
R.A.Aeroportul Satu Mare, prin parteneriatul dintre R.A.Aeroportul 
Satu Mare şi Asociaţia AutoSportClub Satu Mare. 

 
Comisia pentru învăţământ, activităţi social – culturale, culte, sport si 

tineret? 
 



 11

Domnul consilier Konya Ladislau: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? 
Aş avea o rugăminte la adresa organizatorilor, maximă securitate în 

ceea ce priveşte protecţia vieţilor vizitatorilor, şi nu în ultimul rând, 
bineînţeles, a participanţilor la concurs, astfel încât să fie un show şi nu să 
avem după aceea probleme. Oricum rog şi pe domnul director Fechete să fie 
clauze foarte stricte în contractul pe care-l veţi încheia.  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre în forma iniţiată. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Mulţumesc. (Hotărârea a fost adoptată 
în unanimitate.) 

 
22. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea proiectului iniţiat de 

Societatea Naţională  de Cruce Roşie din România, filiala Satu Mare 
intitulat ,, Mondojob – Şanse noi pentru persoane din afara câmpului 
muncii în mediul urban şi rural” şi a cofinanţării necesare 
implementării acestuia. 
 
Comisia de dezvoltare regională? 
 
Domnul consilier Draveczky Carol: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Comisia de buget? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
23. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea proiectului iniţiat de 

Societatea Naţională  de Cruce Roşie din România, filiala Satu Mare 
intitulat ,,Fii pregătit – să înfruntăm calamităţi şi dezastre naturale 
împreună” şi a cofinanţării necesare implementării acestuia. 
 
Comisia de dezvoltare regională? 
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Domnul consilier Draveczky Carol: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Comisia de buget? 
 
Domnul consilier Puie Dorin Ionel: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
24. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea ,,Planului judeţean 

de nutriţie si activitate fizică la copii si adolescenţi la nivelul judeţului 
Satu Mare" în cadrul proiectului ,,Creşterea accesului la servicii de 
prevenţie medicală primară pentru copiii si adolescenţii din 
România. Alimentaţie sănătoasă si activitatea fizică în rândul 
copiilor şi adolescenţilor din România". 
 
Comisia de dezvoltare regională? 
 
Domnul consilier Draveczky Carol: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
25. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind  acordarea unui mandat special 

reprezentantului  Judeţului Satu Mare în Adunarea Generală a „ 
Asociaţiei de dezvoltare intercomunitară pentru servicii în sectorul 
de apă şi apă uzată din judeţul Satu Mare”. 

 
Comisia juridică? 
 
Doamna consilier Mărginean Maria Eva: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
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Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

Faţă de ultima şedinţă, aţi văzut şi în presa locală, am reuşit să 
semnăm contractul de finanţare privind proiectul pe cost mediu lucrări de apă 
şi apă uzată. Valoarea totală a proiectului depăşeşte o sută de milioane de 
euro, urmează licitaţiile pentru consultanţă şi diriginţie, după ce se termină 
aceste două licitaţii, se trece la faza de licitaţie a lucrărilor propriu-zise, 
lucrările de execuţie. Eu sper ca în toamna acestui an să fie aceste licitaţii 
terminate, astfel încât din primăvara anului viitor cel târziu să fie lucrările 
propriu-zise pornite. Este o lucrare de care beneficiază toate aglomeările 
urbane din judeţul Satu Mare, începând cu Satu Mare, Carei, Negreşti, 
Tăşnad, Ardud, Livada şi zonele limitrofe din mediul rural. Este cea mai 
mare investiţie într-un loc la nivelul judeţului Satu Mare, cel puţin din anul 
1990 încoace. 

  
26. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea componenţei 

nominale a unei comisii de specialitate pe domenii de activitate ale 
Consiliului Judeţean Satu Mare. 
 
Comisia juridică? 
 
Doamna consilier Mărginean Maria Eva: 
Aviz favorabil. 
 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Mulţumesc. Dacă sunt observaţii? Dacă nu, supun spre aprobare. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? Nu sunt. Vă mulţumesc. (Hotărârea a fost 
adoptată în unanimitate.) 

 
La pct.27. D i v e r s e, a fost afişat pe site Raportul preşedintelui 

privind modul de îndeplinire a atribuţiilor şi a hotărârilor consiliului judeţean 
pe anul 2010. În mare, a fost un an în care ne-am consultat cu toţii cu 
efectele economice ale crizei. Eu, împreună cu consiliul judeţean, sunt 
mândru că am reuşit să trecem peste aceste momente aş zice eu dificile. Am 
reuşit, chiar dacă au fost reduceri la nivel naţional, prin transferarea celor 
două instituţii să nu procedăm la reduceri de personal, atât la nivelul 
consiliului judeţean cât şi al instituţiilor subordonate, ca şi municipalitatea de 
altfel, astfel încât, să putem asigura pe de o parte funcţionalitatea, iar pe de 
altă parte să putem asigura, aş spune eu, şi protecţie socială personalului 
angajat.  
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Din realizările anului 2010, în primăvara şi la începutul verii acestui 
an, primele rezultate majore vor fi efectiv văzute, nu mă refer aici decât de 
exemplu lucrările de la Groapa ecocologică Doba, cei care aţi vizitat aţi 
văzut că lucrările sunt gata în procent de 90 la sută. Până la sfârşitul lui mai, 
începutul lui iunie se face recepţia propriu-zisă, cea mai mare parte a 
lucrărilor au fost finalizate, avem drumul finalizat, halele, inclusiv aparatura 
cu acele echipamente tehnice sunt funcţionale. Lucrările au fost vizitate, 
inclusiv şi de domnul ministru Borbely care ne-a asigura şi pentru acest an 
pentru continuarea acestor lucrări.  

La ora actuală aşteptăm să fie terminate documentaţiile pentru 
închiderile de la Satu Mare, Negreşti, care este o problemă mai amplă şi o 
problemă mai simplă se referă la documentaţiile tehnice pentru Carei şi 
Tăşnad. Paralel, anul trecut au fost închise în judeţ toate depozitele, am reuşit 
să asigurăm funcţionarea acestui sector prin depozitare temporară. 

Am început primele investiţii majore în domeniul sănătăţii, am 
repornit proiectul Luna Şes, din câte am înţeles licitaţia a fost anulată pentru 
amenajare pârtie şi montare telescaun dar unul din operatori a formulat 
contestaţie în acest sens. În această fază există la CNSC, într-o lună de zile se 
poate decide continuarea evaluării  sau să se menţină punctul de vedere al 
consiliului judeţean, prin urmare să putem relua aceste licitaţii.  

Am început, încă din 2006 la  Hodod lucrările de consolidare a acelui 
drum judeţean unde au avut loc alunecările de teren, din câte ştiu eu, până în 
15 iunie au termen prelungit pentru care sunt buni de plată la penalităţi 
pentru finalizarea reabilităţii podului de la Berveni, sper să reuşim să 
finalizăm şi acest aspect.  

Avem finalizată procedura, şi acolo există contestaţie, în ceea ce 
priveşte reabilitarea Ambulatoriului integrat de la Negreşti-Oaş. Toate aceste 
lucrări sunt în diverse faze. Repet, ceea mai mare realizare a fost asigurarea 
funcţionării instituţionale în condiţiile date şi pornirea, respectiv continuarea 
unor lucrări de investiţii majore prin care încercăm să asigurăm un nivel de 
trai mai ridicat locuitorilor judeţului Satu Mare.  

S-au pornit şi lucrările la autostrada Ţării Oaşului. Au fost de-alungul 
timpului discuţii, astăzi am fost cu domnul vicepreşedinte Govor la Turţ pe 
această temă, analiza stadiului implementării acestui proiect, unde sunt 
întârzieri care sunt probleme mai complexe şi în ceea ce priveşte alte lucrări 
de infrastructură care s-au făcut sau se fac de-alungul părţii carosabile şi 
astfel lucrările trebuie combinate. Au termen de realizare 30 noiembrie a.c. 
astfel încât să ne încadrăm în graficul lucrărilor convenit şi să asigurăm 
finanţare pentru aceste lucrări. 

În ce priveşte finanţările, aţi văzut, şi în anul acesta am primit 
finanţare pentru aparatură medicală de peste 3 milioane lei. Mulţumim d-rei 
Racz Eva, consilier judeţean şi consilier la cabinetul ministrului pentru 



 15

sprijinul acordat. Sunt de părere că şi în domeniul sanitar avem foarte multe 
de făcut şi să înaintăm şi la acest capitol.  

Dacă doreşte cineva să intervină?  
 
(În timp ce vorbeşte domnul preşedinte, intră în sală domnul consilier 

Antal Istvan Janos.) 
 
Domnul vicepreşedinte Govor Mircea: 

 Realizările prezentate de domnul preşedinte pentru un an de zile sunt 
foarte multe, aş vrea numai să mă refer la problemele financiare care au fost 
la nivelul judeţului. Chiar dacă au fost aceste probleme, consiliul judeţean a 
reuşit să dea bani pentru biserici. Este pentru cetăţenii judeţului şi pentru cei 
care au un spirit religios. Am alocat această sumă de bani înainte de 
sărbătorile de Paşti şi acest lucru demonstrează că totuşi, dacă se vrea se pot 
găsi resurse financiare pentru orice domeniu. Suntem înainte de sfintele 
sărbători de Paşti şi vreau să adresez tuturor sătmărenilor, celor aici prezenţi 
şi colaboratorilor noştri să aibă parte de sărbători frumoase, să aibă un an mai 
bun şi sărbători mai bune în perioada care urmează. Încă o dată un Paşte 
fericit! 
 
 Domnul vicepreşedinte Ştef Adrian: 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi! 
 După cum aţi văzut şi în presă, s-a lansat oficial şi în presă campania 
de promovare şi deja se pot contacta agenţiile de turism care participă la 
proiectul „Antalia la trei ore de Satu Mare”. Vreau să îndrum sătmărenii ca 
să caute la agenţiile de turism preferate ofertele care le convin cel mai mult. 
Deci acuma se poate pleca în Antalia direct din Satu Mare, scurtează foarte 
mult drumul, transferurile, inconvenientele legate de transport la plecarea şi 
la întoarcerea din concediu. Sper că acest charter va fi util pentru tot felul de 
proiecte pe care agenţiile în parteneriat vor putea să le realizeze. 
 Cum a amintit şi domnul preşedinte în conferinţă, noi suntem 
preocupaţi ca împreună cu Aeroportul să găsim posibilitatea de a lega şi alte 
destinaţii europene de pe Aeroportul Satu Mare.  
 În numele meu personal şi al grupului P.N.L.doresc să transmit tuturor 
locuitorilor municipiului şi judeţului Satu Mare ca praznicul Învierii 
Domnului să aducă în sufletele şi casele lor împliniri, bucurii şi nu în ultimul 
rând, pentru că e nevoie mai mult ca oricând, speranţă! 

 
Domnul consilier Domnul consilier Nistor Ioan: 
Aş vrea să-mi permiteţi să mă prezint colegilor, poate că mulţi mă 

cunosc mai puţin şi datorită faptului că am apărut în presă ca un personaj 
controversat, vreau să ştie că au un coleg de nădejde şi care doreşte să facă 
ceva în acest judeţ pentru obştea judeţeană.  
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 După cum ştiţi, mă cheamă Nistor Ioan, sunt căsătorit din 1985, am 
doi copii, o fată studentă şi un băiat care a terminat, lucrează la firma mea, 
provin dintr-o familie de oameni de nădejde şi fruntaşi în satul lor, comuna 
Oraşu  Nou. 
 Eu din 2005 decând am văzut că treburile în ţară nu prea merg, am 
vrut să pun umărul şi m-am implicat un pic mai mult decât trebuia. M-am 
privatizat din 1990, am înviinţat un SRL în 1991 care se numeşte S.C.Pintea 
S.R.L. Satu Mare, am avut prima carmangerie autorizată veterinar şi de toate 
autorităţile locale în drept. Am început să produc eu şi cu familia iar în 1992 
m-am apucat a face şi comerţ engros cu citrice, legume-fructe. Am fost 
primul care a adus prin firmele mari din România citrice şi legume-fructe în 
Satu Mare. Aş vrea să ajungă la colegii mei Certificatul de înregistrare 
fiscală pe care-l înmânez. De ce fac asta? Pentru că acele ziare care au dat în 
mine nu mi-au dat dreptul la replică şi.....  

 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Dacă e vorba de ce scrie în ziare, toată lumea ar putea să se ridice şi să 

......în privinţa relaţiei cu ziarele, există dreptul la replică şi să limităm 
intervenţiile la activitatea din consiliu. 

 
Nistor Ioan: 
Am cerut de mai multe ori dar senatorul Valer Marian nu mi-a dat 

dreptul la replică şi eu azi aş putea să nu mai fiu printre dumneavostră...şi aş 
dori să se analizeze pentru că am fost atacat şi eu nu pot funcţiona în acel 
imobil pe care l-am cumpărat printr-o licitaţie deschisă.. 

  
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Sunteţi la începutul mandatului de consilier judeţean şi aici trebuie să 

ne referim la activitatea de consilier judeţean şi la ceea ce doriţi să faceţi în 
această caliltate. 

 
Nistor Ioan:  
Am dorit să mă prezint pentru că am probleme şi să înţelegeţi că 

cineva are ceva, să spun că acea îndemnizaţie simt că nu aş merita-o şi dacă 
se poate să nu mi se dea, aş fi foarte mulţumit.  

 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Se poate dona la careva casă de tip familial sau careva spital şi colegii 

de la Direcţia Economică vor vira banii în contul pe care-l veţi indica dvs. 
 
Domnul consilier Viman Ioan: 
Şedinţa noastră de azi coincide cu debutul săptămânii mari, aş vrea să 

mă alătur celor care fac urări să aveţi linişte în suflet, pace, să întâmpinăm cu 
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toţii cu toată liniştea de care suntem capabili şi răbdarea, că altfel nu suntem 
creştini şi să facem gesturi cum este cel de a împărţi bani puţini, firimituri la 
bisericile noastre din judeţ, indiferent de cult. Să uităm de toate şi să aşezăm 
înaintea a toate iertarea şi gândurile bune. Să fie acest consiliu judeţean, 
această instanţă supremă a judeţului un loc unde întotdeauna să ne înţelegem 
şi să facem  binele pentru locuitorii judeţului Satu Mare. Sărbători fericite! 

 
Domnul consilier Sălăgean Ioan: 
Domnule preşedinte, doamnelor colege şi colegi! 
În numele meu personal şi al grupului consilierilor PD-L vreau să vă 

urez la toţi şi la toţi locuitorii acestui judeţ Paşti frumoase, să fim buni, 
iertători şi să nu uităm că săptămâna aceasta, chiar dacă ne-a supărat cineva 
trebuie să-l iertăm. Vă doresc tuturor Paşte fericit şi să colaborăm în 
continuare aşa cum am colaborat până acuma. 

 
Domnul consilier Kaiser Ştefan: 
Aş dori să mă alătur şi eu celor care urează Sărbători fericite înainte de 

cea mai mare sărbătoare creştinească. Eine frohes osterfest! Istentöl 
megaldott kellemes husveti unnepeket kivanok! Paşte fericit! 

 
Domnul preşedinte Csehi Árpád Szabolcs: 
Dacă nu mai sunt alte intervenţii, aş dori şi eu, în numele meu personal 

şi în numele consiliului judeţean să doresc tuturor locuitorilor judeţului Satu 
Mare, colegilor, colegelor, personalului din aparatul de specialitate Un Paşte 
fericit! Kelemes husveti unnepeket! Frohes osterfest! Mulţumesc! Köszönöm 
szepen! 

 
 

PREŞEDINTE, 
                                                           SECRETAR AL JUDEŢULUI, 

   Csehi Árpád Szabolcs 
                                                                          Mihaela Elena Ana Crasnai 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Red.Sz.E.2 ex. 


